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INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie 

Na  wniosek  i  prośbę  mieszkańców  proszę  o  natychmiastową  interwencję  w  sprawie
zniszczenia chodnika przy ulicy Franciszkańskiej. 

Mieszkańcy  okolicy  informują  mnie  o  tym,  że  chodnik  przy  ul.  Franciszkańskiej  został
zniszczony przez obecnego inwestora, który zakupił działkę na rogu ulic Książęcej i Franciszkańskiej.
Swoimi  działaniami  doprowadził  do  zniszczenia  chodnika,  który  został  wyremontowany  przez
lokalną społeczność z środków LBO. 

W związku  z  tym  mieszkańcy  proszą  o  natychmiastowe  działanie  służb  miejskich  w tej
sprawie, celem zaprzestania kolejnych dewastacji chodnika przez inwestora, zabezpieczenia miejsca
, a także zobowiązanie się inwestora do naprawienia chodnika. 

Z poważaniem 
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